
   

اردوگاه آبی

انتقاد مربی امید استقلال از مدیریت
نورمحمـــد، مربـــی تیـــم امیـــد اســـتقلال اظهارات 
انتقادآمیـــزی از مدیرعامـــل باشـــگاه اســـتقلال و 
رئیـــس هیأت مدیره داشـــته اســـت. او که دســـتیار 
خســـرو حیـــدری اســـت، ایـــن جمـــلات را بـــه زبان 
آورده اســـت: »مدیران استقلال مدیریت نخواندند، 
چیـــز دیگـــری خواندنـــد. آکادمـــی اســـتقلال کاملاً 
رهاســـت. شـــهریاری دارد یاد و خاطـــره صباباتری را 
زنده می کند. شـــما اگر خیلی قوی هســـتی، همین 
آکادمی اســـتقلال را درســـت کن، نمی خواهد مربی 
خارجـــی بیـــاوری. مـــرد مؤمن حقـــوق ایـــن بچه ها 
را هـــم واریـــز نمی کنـــی، بچه هـــا بـــا هزینه خســـرو 
حیـــدری شـــام و ناهـــار می خورند. ســـمیعی همه را 
سر کار گذاشـــته اســـت. بازیکنت غذا برای خوردن 
نـــدارد و دنبـــال مربـــی خارجـــی هســـتی؟ بازیکـــن 
رده های ســـنی استقلال در ســـرما با پیراهن آستین 
کوتاه در تمرین حاضر می شـــود. این لباســـی که ما 
می پوشـــیم هم خســـرو حیدری زحمتش را کشیده 
وگرنه باید مقابل پرســـپولیس بـــا لباس هفت رنگ 

بـــازی می کردیم.«
 

ضیایی: امکانات مناسبی در اختیار آکادمی است
محمدحســـین ضیایـــی، مدیـــر آکادمـــی اســـتقلال 
درباره برخـــی انتقادات این جملات را بـــه زبان آورده 
اســـت: »مدیریـــت باشـــگاه اســـتقلال همان طور که 
از تیم بزرگســـالان پشـــتیبانی و حمایـــت می کند، در 
ایـــن مـــدت از آکادمی هـــم حمایـــت لازم را به عمل 
آورده اســـت و در ایـــن مـــدت و طـــی روزهـــای اخیـــر 
نیـــز همان طـــور کـــه رقمـــی بیـــن ۱۵ تـــا ۲۰ درصد از 
قـــرارداد بازیکنان بزرگســـال به آنها پرداخت شـــده، 
همین مقـــدار درصد نیز بـــرای بازیکنـــان و کادرفنی 
آکادمـــی در آســـتانه پرداخت اســـت. ضمـــن اینکه از 
لحاظ تجهیزاتی و پشـــتیبانی نیز امکانات مناســـبی 
در اختیارمـــان قـــرار گرفتـــه اســـت. بنابرایـــن فکـــر 
می کنـــم نورمحمـــد صرفاً بـــرای مطرح کـــردن خود 
ایـــن صحبت هـــا را انجـــام داده و بـــر ایـــن اســـاس، 
وی حـــق همراهـــی تیـــم امید اســـتقلال را تـــا اطلاع 
ثانـــوی را ندارد تا کمیته انضباطی باشـــگاه اســـتقلال 
در خصـــوص وی تصمیم گیری کنـــد.« ضیایی ادامه 
داد: »در ســـال های گذشـــته اصـــلاً بودجـــه ای بـــه 
آکادمـــی تعلـــق نمی گرفـــت و تیم هـــای پایـــه هرچه 
بـــود را خودشـــان هزینـــه می کردنـــد! بـــه نظـــرم از 
لحاظ پرداخـــت منابع مالـــی، در آکادمی اســـتقلال 
زیر نظر مدیریت فعلی باشـــگاه تحـــول بزرگی صورت 
گرفته اســـت. جالـــب اســـت بدانید آکادمـــی رقیب 
بـــه ســـرمربیان خود رقمی بیـــن ۱۰۰ تـــا ۲۰۰ میلیون را 
پرداخت می کند اما این رقم در آکادمی اســـتقلال در 
بین ســـرمربی و اعضای کادرفنی چند برابر اســـت.«

 

مژدهی: هواداران تیم را تنها نمی گذارند
عباس مژدهی، پیشکسوت استقلال درباره عملکرد 
نکونـــام این جمـــلات را به زبان آورده اســـت: »جواد 
نکونـــام فصـــل گذشـــته نتایـــج خوبی با اســـتقلال 
گرفـــت و تلاش زیـــادی کرد تا به موفقیت برســـد اما 
در ایـــن فصل نتوانســـت نتایج خوب را تکـــرار کند. 
شرایط اســـتقلال و نکونام به گونه ای پیش رفت که 
جدایـــی اش هم بـــه نفع خودش تمام شـــد و هم به 

استقلال.«  نفع 
مژدهـــی ادامـــه داد: »بـــه هـــر حـــال در ایـــن مقطع 
زمانـــی و تـــا هنگامی که یـــک مربی خارجی ســـکان 
هدایـــت اســـتقلال را برعهـــده بگیـــرد، ایـــن تیم به 
یک مربی موقت نیاز داشـــت و مدیران آبی پوشـــان 
تصمیم گرفتند تا ســـهراب بختیاری زاده را به عنوان 
ســـرمربی موقت انتخاب کنند. او در گام اول خوب 
نتیجه گرفت هـــر چند از نظر فنی نمی توانســـت کار 
خاصی انجـــام دهد و بیشـــتر روی روحیـــه بازیکنان 

کار کرد.« 
مژدهـــی در ادامـــه گفـــت: »بازیکنـــان باتجربـــه و 
بزرگتر اســـتقلال ایـــن روزها می تواننـــد نقش مهم و 
حیاتـــی را در این تیم ایفا کننـــد، بازیکنانی همچون 
سیدحســـین حســـینی و روزبـــه چشـــمی بایـــد بـــه 
ســـهراب بختیـــاری زاده و مربی خارجی کـــه می آید، 
کمک کنند تا جو تیم بهتر شـــود. اســـتقلال همواره 
حمایـــت هواداران خود را در اختیار داشـــته اســـت. 
آنهـــا هیچ گاه تیم محبوب خود را تنها نگذاشـــته اند. 
ایـــن عزیزان بازهم بایـــد در کنار تیـــم محبوب خود 
باشـــند تا اســـتقلال به روزهـــای اوج خـــود بازگردد. 
بایـــد آنهـــا از هـــر فـــردی کـــه به عنـــوان ســـرمربی 
انتخاب شـــد، حمایـــت کننـــد و اجـــازه ندهند تیم 

وارد چالش شـــود.«

فریبا: باید از قطر انتقام بگیریم
بهتاش فریبا، پیشکســـوت اســـتقلال درباره عملکرد 
تیم ملی در بازی با ازبکســـتان گفـــت: »توقع ما یک 
بـــازی هجومی تر بود اما در برخی دیدارها شـــرایط به 
شـــکلی پیش می رود که کســـب تک امتیاز از میزبان 
هم رضایتبخش اســـت. اگر مقداری ســـرعت انتقال 
تـــوپ از دفـــاع بـــه حملـــه یـــا از هافبک بـــه حمله را 
بیشـــتر می کردیم، می توانســـتیم بیشـــتر ازبکستان 
را اذیـــت کنیـــم. بیـــن دفاع چـــپ و وســـط حریف، 
عمـــق زیـــادی وجود داشـــت و بایـــد از آن اســـتفاده 

می کردیم.« 
کارشـــناس فوتبـــال ایـــران در مورد دیـــدار بعدی تیم 
ملـــی مقابل قطر نیـــز این جمـــلات را به زبـــان آورد: 
»قطر بـــا توجه به برتری ۳ بر یک مقابل قرقیزســـتان 
با روحیـــه خوبی به مصـــاف ایران می آیـــد اما همین 
که ماننـــد دیدارهـــای قبلی اش گل خـــورده، اهمیت 
زیادی دارد. باید در این مســـابقه انتقام شکســـت در 
جام ملت های آســـیا را از این تیم خـــوب که قهرمان 
آسیاســـت، بگیریـــم. در دیدار با ازبکســـتان کیفیت 
زمین کمک کـــرد تیم ما شـــرایط مالکیت و یکضرب 
و دوضـــرب زدنش بهتر شـــود. در امارات نیز شـــرایط 

به همین شـــکل است.«
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اطلاعات غلط به لوگن دادند
فرشید سمیعی: سرمربی بعدی استقلال قطعاً خارجی است

پل لوگن فرانسوی قرار بود به استقلال بیاید اما در نهایت حضور 
او در این باشگاه منتفی شد. فرشید سمیعی، مدیرعامل باشگاه 
استقلال اما تأکید دارد که انتخاب بعدی قطعاً خارجی خواهد بود 
و ظرف روزهای آتی سرمربی جدید معرفی می شود. سمیعی در 
این راستا می گوید: »مذاکره با مربیان خارجی ادامه دارد و هنوز 
به گزینه قطعی نرسیده ایم. یکسری مسائل کار ما را سخت کرده 
است. ما در ابتدا می خواستیم یک مربی درجه یک بیاوریم و کار 
را یک پله از سطح مربیان لیگ برتر بالاتر ببریم. در یکی دو مورد 
اول به دلیل مسائلی که در چند وقت اخیر پیش آمده، نشد 
خدمتشان باشیم اما در خصوص پل لوگن مذاکرات مثبت 
بود و پیشنهاد ما را امضا کرد و برای او ویزا هم گرفتیم اما روزی 
که بازی های ایران و استقلال به دلایل مسائل امنیتی به کشور 
ثالث منتقل شد، او نگران شد و به وزارت امور خارجه فرانسه 
مراجعه کرد و به او گفتند اتباع فرانسه باید ایران را ترک کنند 
و حضور او منتفی شد.« وی افزود: »اینکه می گویند استقلال 
با لوگن توافقی نداشته، درست نیست. ما توافق داشتیم اما 

بزرگنمایی رسانه های غربی و معاند، باعث شد این تفکر برای 
او به وجود بیاید و در حال حاضر حضور مربیان اروپایی در ایران 
کمی سخت شده است.« سمیعی عنوان کرد: »اگر قرار بود هر 
مربی ای را بیاوریم، می رفتیم راحت ترین اسامی را انتخاب 
می کردیم. چون قول داده بودم مربی کارنامه دار می آورم، به 
سراغ این گزینه ها رفتیم اما بدشانس بودیم. البته علاوه بر این 
بدشانسی، یکسری ایمیل های دوستان دردسرساز شد. من 
نمی دانم این آقایان آدرس ایمیل همسر لوگن را از کجا آورده اند. 
این با فرهنگ ایرانی جور درنمی آید. این موضوع در فوتبال ایران 
رواج پیدا کرده و خیلی بد است. البته بزرگترین مانع برای این 
موضوع، انتقال بازی استقلال به کشور ثالث بود.« مدیرعامل 
استقلال اضافه کرد: »ما پای قولمان هستیم. تکرار می کنم مربی 
ایرانی مدنظر ما نیست و شرافت قلم را عزیزان رعایت کنند. با 
اینکه کار ما سخت است اما مربی بارزومه می آوریم.« وی در مورد 
درز نام گزینه هدایت استقلال گفت: »ما تا زمانی که نامه را به 
فدراسیون نزده بودیم، کسی نمی دانست. زدن این نامه ها برای 

شورای برون مرزی و جاهای دیگر باعث می شود این نامه ها به 
اتاق های مختلف برود و این نام درز پیدا کند. البته اکثر اسامی ای 
که برای هدایت استقلال بیرون آمد، کذب بود. کارشکنی ها در 
این خصوص به این دلیل است که برخی افراد به دنبال منافع 

خود هستند. خواهشاً به باشگاه اعتماد کنید.«

بی تفاوتی کاکوتا به هشدار سفارت کشورش

بازیکن فرانسوی استقلال به ایران برمی گردد
استقلال-النصر در دبی

لغو سفر رونالدو به قلعه حسن خان

در حالـــی که تحـــولات سیاســـی اخیر 
در منطقـــه خاورمیانه موجـــب نگرانی 
برخـــی کشـــورها نســـبت به ســـلامت 
و حیـــات شـــهروندان خـــود در ایـــن 
مناطـــق شـــده و حتی هشـــدارهایی از 
سوی سفارت برخی کشـــورها از جمله 
ســـفارت فرانســـه بـــرای شـــهروندان 
ســـاکن خـــود درایـــران صـــادر شـــده 
تـــا بـــه دلیل تحـــولات اخیـــر ایـــران را 
ترک کننـــد امـــا کاکوتا ضمـــن احترام 
بـــه موازیـــن کشـــورش اما بـــه مدیران 
باشـــگاه اســـتقلال اطمینان داد بعد از 
بازی بـــرای تیـــم ملی کشـــورش کنگو 

قطعاً بـــه ایـــران بازخواهد گشـــت.

 بی توجهـــی کاکوتـــا در شـــرایطی کـــه 
پـــل لو گن فرانســـوی به دلیل مشـــابه 
از حضـــور در ایران ســـرباز زد می تواند 
یـــک نکته بســـیار مهـــم برای باشـــگاه 

اســـتقلال باشد.

 بی تردیـــد کاکوتـــا نیـــز می توانســـت از 
این هشـــدار اســـتفاده کرده عـــلاوه بر 
ترک ایـــران و باشـــگاه اســـتقلال تمام 
مطالباتـــش را هـــم دریافـــت کنـــد اما 
ایـــن بازیکن در اوج مســـئولیت پذیری 
و بی آنکه نگران ســـلامت خود باشـــد، 
بـــه مدیـــران باشـــگاه اســـتقلال اعلام 
کرد بعد از بازی بـــرای تیم ملی فوتبال 
کنگـــو قطعـــاً بـــه ایـــران بـــاز خواهـــد 
گشـــت. به ایـــن ترتیب اســـتقلالی ها 
می تواننـــد از وجـــود ایـــن بازیکن بهره 
بگیرنـــد و بدون هیچ مشـــکلی از او در 
بازی های آتی اســـتفاده کننـــد. رفتاری 
کـــه کاکوتـــا انجـــام داده قطعـــاً بـــرای 
همیشـــه در یـــاد و خاطره هـــواداران و 
مســـئولان این باشـــگاه به نیکـــی باقی 
خواهد ماند و بـــر محبوبیت او خواهد 

ود. افز

قطعـــی  ی  تصمیم گیـــر ز  ا بعـــد 
کنفدراســـیون فوتبـــال آســـیا مبنی بر 
برگـــزاری بـــازی تیم هـــای ملـــی ایران 
و قطـــر در شـــهر دبـــی امـــارات، بازی 
اســـتقلال و النصر امارات نیـــز در این 
شـــهر انجـــام خواهد شـــد. قـــرار بود 
طبق برنامـــه بازیکنـــان تیـــم فوتبال 
برگـــزاری  بـــرای  عربســـتان  النصـــر 
ســـومین بـــازی لیـــگ نخبـــگان بـــه 
ایـــران بیایند و در ورزشـــگاه شـــهدای 
قـــدس )قلعـــه حســـن خـــان( تهران 
رخ در رخ هـــم قـــرار بگیرنـــد، امـــا با 
توجه بـــه تغییرات سیاســـی رخ داده 
در منطقـــه قـــرار اســـت این بـــازی در 

ورزشـــگاه اختصاصـــی )ال مکتـــوم( 
باشـــگاه الشـــباب الاهلـــی امـــارات در 
شهر دبی برگزار شـــود. کنفدراسیون 
فوتبـــال آســـیا به طـــور رســـمی محل 
برگـــزاری ایـــن بـــازی را اعلام کـــرد تا 

بازی استقلال و النصر امارات در شهر 
دبی امارات انجام گردد. بدون شـــک 
اگر النصـــر بـــرای برگزاری بـــازی خود 
بـــه ایران می آمـــد، هواداران بســـیاری 
بـــرای دیـــدن رونالـــدو قصـــد حضـــور 
در ورزشـــگاه را می کردنـــد و بـــه مانند 
فصـــل پیـــش ورود و خـــروج این تیم 
عربســـتانی با حواشی اتفاقات متعدد 
همراه می شـــد، امـــا انتقـــال میزبانی 
ســـبب شـــد که همـــه ایـــن ماجرا ها 
به شـــهر دبـــی امارات کشـــیده شـــود 
و شـــاهد حضـــور دوبـــاره رونالـــدو در 
تهران نباشـــیم. بـــه هر حـــال به نظر 
می رســـد در ایـــن تصمیم گیری قدری 
بهانه جویـــی نیـــز دخیل بـــوده وگرنه 
ایران از لحاظ امنیت مشـــکلی ندارد و 
بعید است کشـــوری نیز بتواند برایش 

مشـــکلی ایجـــاد کند.

پـــس از قبول اســـتعفای جواد نکونام از ســـوی 
هیأت مدیره باشـــگاه اســـتقلال، مدیـــران این 
باشـــگاه بـــرای هدایـــت آبی پوشـــان پایتخـــت 
مذاکـــره بـــا مربیـــان نام آشـــنای اروپایـــی را در 
دســـتور کار خـــود قـــرار دادنـــد تـــا یـــک مربی 
کارنامـــه دار روی نیمکـــت اســـتقلال بنشـــیند.

پیش از آغاز بررسی تخصصی مدیران استقلال، 
یـــک مصوبـــه مهـــم در هیـــأت مدیره باشـــگاه 
اســـتقلال به تصویب رســـید که تـــا زمان قطعی 
شدن انتخاب ســـرمربی جدید استقلال، هیچ 
نشـــانه ای از گزینه اصلی مربیگری استقلال در 
فضای رســـانه و شـــبکه های اجتماعی منتشـــر 
نشـــود، چون به محض انتشار اطلاعات مرتبط 
با ایـــن موضوع کارشـــکنی ها برای عـــدم حضور 

وی در ایران آغاز خواهد شـــد.
ایجـــاد حبـــاب امنیتـــی و عـــدم درز اطلاعات و 
اخبار ایـــن حوزه ســـناریوهای از پیـــش تعیین 
شـــده حـــوزه دلالـــی را نقش بـــر آب کـــرد اما با 
وجود این، جریان دلالیســـم بـــا همکاری برخی 
رســـانه های خبری شـــروع به انتشـــار اســـامی 
مربیـــان بیکار کردنـــد به گونه ای کـــه در اتفاقی 
نادر و غیـــر منتظره بیـــش از 15 نفر بـــه عنوان 

گزینـــه مربیگری اســـتقلال مطرح شـــدند.
مدیـــران اســـتقلال کـــه از قبـــل توقـــع چنین 
اتفاقاتی را داشـــتند برای حفظ اســـرار داخلی و 
لو نرفتـــن گزینه های اصلی در یـــک حلقه چهار 
نفره گزینه های مربیگری را بررســـی کردند تا از 
میـــان آنها یک نفر را به عنوان ســـرمربی جدید 
انتخـــاب کننـــد، نکته قابـــل تأمل ایـــن بود که 
حتی برخـــی اعضای هیـــأت مدیره نیـــز از روند 
مذاکـــرات و رایزنی هـــا بی خبر بودنـــد تا خللی 

در جریان مذاکرات انجام نشـــود.
بـــا وجـــود ایـــن، جریان هـــای مخالـــف تیـــم 
مدیریتـــی اســـتقلال از یـــک ســـو و جریان های 
نـــام  بـــه چرخـــه دلالـــی همچنـــان  وابســـته 

گزینه هـــای مدنظر خـــود را در فضای رســـانه ای 
و شـــبکه های اجتماعـــی منتشـــر می کردنـــد تا 
به این شـــکل بـــرای گزینه های خـــود بازارگرمی 
کننـــد. در کنـــار ایـــن دو جریان، طیف ســـومی 
هم از آن ســـوی آب با تفکـــرات ضد ایرانی پروژه 
ایران هراســـی را کلیـــد زدنـــد تـــا به ایـــن ترتیب 
علیه اســـتقلال کارشـــکنی کنند، بـــا وجود این 
مدیـــران اســـتقلال بـــا گزینـــه نهایی خـــود پل 
لوگن به توافق رســـیدند و ســـرمربی فرانســـوی 
متـــن پیش نویس قـــرارداد خـــود را بـــه صورت 
الکترونیکی امضـــا کرد تا پس از صـــدور ویزا به 

ایران ســـفر کند.
اســـتقلالی ها که نـــام این مربی را تـــا به اینجای 
کار مخفی نگه داشـــته بودند، به محض ارســـال 
نامـــه بـــه فدراســـیون فوتبـــال و شـــورای برون 
مـــرزی بـــرای دریافـــت ویزا بـــرای ایـــن مربی با 
رونمایـــی از نـــام پل لوگـــن در رســـانه ها مواجه 
شـــدند! بلافاصلـــه پـــس از ایـــن اتفـــاق موجی 
از کارشـــکنی  علیـــه ایـــن مربـــی در شـــبکه های 
اجتماعـــی و فضای مجـــازی به راه افتـــاد، با این 
حال اســـتقلالی ها بـــدون توجـــه به ایـــن رفتار 
مقدمات ســـفر وی بـــه تهران را پیگیـــری کردند 
اما در اوج ناباوری جریان های مخالف سرمربی 
خارجی، ســـیلی از ایمیل هـــای تهدیدآمیز برای 
لوگن و اعضـــای خانواده وی ارســـال کردند تا او 

را از ســـفر به ایران منصـــرف کنند.
همزمـــان بـــا ایـــن اتفاقـــات عجیـــب و غریـــب 
ســـرمربی فرانســـوی به مدیران استقلال پیغام 
داد کـــه با توجـــه به لغـــو میزبانی اســـتقلال در 
ایـــران و نامه هایی که از ســـوی افراد ناشـــناس 
دریافت کرده، از آغـــاز این همکاری انصراف داد 

تا ایـــن همـــکاری نافرجام باقـــی بماند.
مدیران اســـتقلال بلافاصله پس از این اتفاق به 
ســـراغ گزینه های جایگزین اروپایی رفتند، تا در 
کمترین زمان ممکن نفـــر جایگزین را انتخاب 
کنند تـــا آبی پوشـــان در رقابت هـــای لیگ برتر 
و لیـــگ نخبگان آســـیا بـــا ســـرمربی اروپایی به 
فعالیت خـــود ادامه دهند. البته بـــا این فرمول 
که نام ســـرمربی بعـــدی از تیررس رســـانه های 
خبـــری و جریـــان دلالـــی دور بمانـــد تـــا دوباره 
داســـتان ایمیل های مشـــکوک و نامه نـــگاری با 

خانواده ســـرمربی تکرار نشود.
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در شـــرایطی که تیم ملـــی در چهارچوب 
رقابت هـــای مقدماتـــی جـــام جهانـــی 
2026، بـــاز هـــم مقابـــل ازبک هـــا بـــه 
تســـاوی رضایت داد، هـــادی طباطبایی 
بازیکـــن ســـابق تیم ملی و پیشکســـوت 
باشـــگاه اســـتقلال بـــا ابـــراز رضایـــت از 
امتیـــازی که به دســـت آمـــده، این بازی 
را پایاپای می داند و معتقد اســـت تقابل 
تیـــم ملی با ازبکســـتان بیشـــتر از اینکه 
تاکتیکـــی باشـــد، رقابتـــی فیزیکی بوده 

. ست ا
او همچنین مســـبب وضعیت نامطلوب 
این روزهای اســـتقلال را مدیران باشگاه 
می دانـــد و معتقد اســـت اگر بـــا احتیاط 
بیشـــتری عمل می کردند، الان وضعیت 

آبی پوشـــان این نبود.  

بازی تیم ملی با ازبکستان را چطور 
دیدید، تقسیم امتیازات عادلانه 

بود؟
بـــازی تقریبـــاً پایاپـــای بـــود، البتـــه کـــه 
موقعیت های تیم ملی بیشـــتر از ازبک ها 

بـــود. فکر می کنـــم بازی بیشـــتر از اینکه 
تاکتیکی باشـــد، فیزیکی بـــود. دو تیم از 
لحاظ بدنـــی و فیزیکی ســـعی در کنترل 
بازی داشـــتند و همیـــن موضوع کیفیت 
بازی را پایین آورده بود. بازیکنان بیشـــتر 
از اینکـــه تاکتیکـــی بـــازی کننـــد، رو بـــه 
بـــازی درگیرانـــه آورده بودند کـــه همین 
هم منجـــر به خطاهای زیـــاد و در نهایت 

اخـــراج صالح حردانی شـــد.
اسم صالح حردانی به میان آمد. 

بعد از اخراج او انتقادات زیادی 
ح شد که چرا به جای این  مطر
بازیکن رامین رضاییان آماده 

دعوت نشده است که در نهایت 

چنین اتفاقاتی پیش بیاید.
تا بوده همین بوده اســـت. لیســـت تیم 
ملی همیشه طبق سلیقه سرمربی بوده 
و به ایـــن برمی گردد که چـــه بازیکنانی با 
تفکـــرات قلعه نویـــی همخوانـــی دارنـــد. 
همیشـــه هم نقدهایی به لیست اعلامی 
ســـرمربیان وجـــود دارد کـــه اخیـــراً این 
انتقادات بیشـــتر هم شـــده اســـت. این 
موضـــوع نیاز بـــه آنالیز بیشـــتر بازیکنان 
دارد و الان نمی توانـــم نظـــر تخصصـــی در 

این زمینـــه بدهم.
جوانگرایی بهانه خوبی است 

که قلعه نویی چشمانش را روی 
بازیکن آماده ای مثل رضاییان 

ببندد؟
همان طـــور کـــه خودتـــان گفتیـــد حتماً 
دلیل قلعه نویی جوانگرایی بوده اســـت. 
به هـــر حال فقط نمی شـــود مقطع فعلی 
را در نظر گرفت. شـــاید یک بازیکن الان 
بتوانـــد به خوبی بـــازی کند امـــا با توجه 
به ســـنش تـــا چند وقـــت دیگر قـــادر به 
ارائه فوتبال خوب نباشـــد کـــه در چنین 
شـــرایطی بهترین کار جایگزینی و محک 

بازیکنان جوان اســـت.
در شرایطی که پل لوگن تا پای 

امضای قرارداد با استقلال پیش 
رفته بود، شیطنت ها و ایمیل های 

تهدید آمیز رأی او را زد. بهتر نبود در 
چین شرایطی مدیران استقلال 

با احتیاط بیشتری عمل کرده و تا 
زمان رونمایی، اسمی از این مربی 

نمی آوردند؟
اگـــر مدیـــران اســـتقلال بلـــد بودنـــد با 
احتیـــاط رفتـــار کننـــد کـــه الان حـــال و 

اوضـــاع تیـــم ایـــن نبود.
با توجه به اینکه در مقطع فعلی 

جذب مربی خارجی سخت است، 
حضور فرهاد مجیدی می تواند به 

استقلال کمک کند؟
ایـــن هـــم موضوعی اســـت کـــه مدیران 
اســـتقلال بایـــد پاســـخگو باشـــند چون 
مســـبب حـــال و روز فعلـــی تیـــم آنهـــا 

هســـتند.

استارت امیدبخش مهدی پور
مهدی مهدی پور، هافبک مصدوم استقلال که در میانه های فصل قبل 
دچار پارگی رباط شد، به تمرینات این تیم بازگشت. مهدی پور از چهارشنبه 
هفته پیش تمرینات خود را به شکل نرم و آرام با استقلال آغاز کرده و قرار 
است به تدریج وارد مراحل جدید تمرینی شود. طبق برنامه ای که پزشکان 
ریخته اند، مهدی پور تا یک ماه آینده نرم دوی کرده و حرکات آرام را انجام 
می دهد اما بعد از آن می تواند وارد چرخه تمرینات سخت و فشرده شده و 
در کارهای تاکتیکی شرکت کند. مهدی پور فصل پیش به دلیل برخوردی 
که در حین بازی با مس رفسنجان داشت، دچار پارگی رباط شد و از آن 
پس تاکنون نتوانسته برای استقلال به میدان برود. با توجه به اینکه لیست 
استقلال پر است، مهدی پور از نیم فصل دوم برای تیمش بازی خواهد کرد.

نکته: ناگفته نماند که روزبه چشمی نیز با مصدومیت مواجه است و 
استقلال در خط میانی مشکلاتی دارد که باعث کاستی هایی در این 
خط شده است. با اینکه در بازی آخر مقابل هوادار بازیکنانی همچون 
اندونگ و کاکوتا سعی کردند نمایش بهتری به اجرا بگذارند و متفاوت 
با قبل ظاهر شوند اما فقدان یک هافبک تخریبی نیز در خط میانی 
استقلال به وضوح به چشم می خورد. بدون شک اگر مهدی پور برگردد 
استقلال از نقطه نظر بازیسازی وضعیت بهتری را تجربه خواهد کرد 
و حضور بازیکنی همچون چشمی نیز به استحکام هرچه بیشتر این 
خط کمک قابل توجهی خواهد کرد. احتمالاً در نیم فصل دوم که نام 
مهدی پور به فهرست استقلال اضافه شود می تواند امیدوار به حضور 

توأمان او در کنار چشمی بود. 

سؤال و جواب

فائزه زمانی
خبر نگار


